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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Ónod Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2011. szeptember 21-én megtartott ren-
dkívüli, nyílt üléséről.

A testületi ülésen – a mellékelt jelenléti ív szerint – jelen vannak:

- szavazati joggal: Tarnóczi József polgármester, Solymosi Imréné alpolgármester, Gálné
Tatár Mária, Gulyásné Sági Julianna, Horváthné Kádár Judit, Vida Miklós és Zavarkó
Zoltán.

- tanácskozási joggal: Dr. Kiss Krisztián jegyző

Tarnóczi József polgármester:

Tisztelettel köszöntöm a megjelenteket, képviselő asszonyokat és urakat, megállapítom, hogy
a teljes létszámban jelen vagyunk, így a testület határozatképes.
Javaslom, hogy a jegyzőkönyv vezetésével Dr. Kiss Krisztiánt bízzuk meg, továbbá jegyző-
könyv-hitelesítőknek Horváthné Kádár Judit, illetve Gulyásné Sági Julianna képviselő asszo-
nyoka javaslom. Aki egyetért a javaslattal, kérem kézfelemeléssel jelezze!

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, egyhangúlag Dr. Kiss Krisztiánt bízta meg a
jegyzőkönyv vezetésével, és Horváthné Kádár Juditot és Gulyásné Sági Juliannát a jegy-
zőkönyv-hitelesítéssel.

Tarnóczi József polgármester:

Egyetlen napirend miatt kellett összejönnünk, ez a korábban már megnyert vásártéri wc építé-
sével kapcsolatos döntés. Kérem, hogy az alábbi napirendi pontokat fogadjuk el:

1. napirendi pont: A vásártári szociális blokk építésével kapcsolatos döntés

Kérem, szavazzunk a napirendi pontokról!

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadta az ismertetett napirendi
pontokat.

1.np:// A vásártéri szociális blokk építésével kapcsolatos döntés

Tarnóczi József polgármester:

Akik közülünk korábban is tagjai voltak a testületnek, azok tudják, de szerintem a többiek is
hallottak már erről az ügyről. Az önkormányzat 2009-ben nyerte meg az MVH pályázatot,
amelynek az első üteme, a főtér megújítása már megvalósult, és ez év végéig meg kell valósí-
tani a második ütemet is. Az ajánlattételi felhívás kiment három cégnek, akik közül ketten
tettek érvényes ajánlatot. A bíráló bizottság a mai napon felbontotta az ajánlatokat. Két érvé-
nyes ajánlat érkezett, a bontási jegyzőkönyvet körbeadom. A pályázatíró, az Aventis Kft.
képviselője is jelen volt. A bíráló bizottság értékelése alapján a Jánosik és Társai Kft. adta az
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összességében legkedvezőbb ajánlatot. Az a feladatunk, hogy miként az óvoda felújítási és
bővítési pályázatnál, most is eredményt hirdessünk, hogy induljon el minél hamarabb a beru-
házás.

Vida Miklós képviselő:

Ennek a pályázatnak már rég készen kellene lennie.

Dr. Kiss Krisztián jegyző:

Így van, ez nem a mi hibánk, hogy most kerül rá sor. Magát az anyagot is alig tudtuk össze-
szedni, olyan saláta volt az anyag. Sajnos ez is a több hiba közé tartozik.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Kik a tagjai a bíráló bizottságnak?

Tarnóczi József polgármester:

Jegyző úr az elnöke, és jelen esetben Uzelman Józsefné és Harangozó Erika kolleganők.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Nincs arra mód, hogy képviselő is legyen tagja? Ezzel kapcsolatban a korábbi gyakorlat he-
lyesebb volt, mikor képviselő tagok voltak a bíráló bizottságban. Annál is inkább, ha a testü-
letnek kell benne dönteni, akkor azért a testületnek kellene elbírálni is.

Dr. Kiss Krisztián jegyző:

Lehetséges, azonban ebben az esetben az adott képviselő nem szavazhat, mert a bíráló bizott-
sági döntésben részt vett. Nem lehet ugyanaz a személy a bíráló és a döntő testületben.

Tarnóczi József polgármester:

Az a két ember aki benne van a bizottságban, hitelesíti az anyagokat, és a szempontok alapján
felállítja a sorrendet. Az Aventis cég képviselője is jelent volt, ő a pályázatíró, ő kontrollálta a
műveletet.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Mégis célszerűbb lett volna valaki, aki ért hozzá, mondjuk képviselő, mint egy huszadrangú
közmunkás. Így komolytalannak tűnik az egész. A számhalmazokon én nem tudok eligazodni,
legalábbis én a két agysejtemmel nem tudtam eligazodni rajta.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Egyetértek az előttem szólókkal.
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Gálné Tatár Mária képviselő:

Tárgyaltunk már erről korábban?

Tarnóczi József polgármester:

Sokáig tartott a számolgatás, hogy egyáltalán mennyi is van a pályázatban, egyáltalán meg
lehet –e csinálni ennyiért. Ezt a pályázatot 2009.-ben írták, akkori árakkal. 2011-ben ennyiért
megcsinálni nem könnyű.

Horváthné Kádár Judit képviselő:

Arról van szó, hogy nem időben kaptuk meg az anyagot. Mindenkinek van családja, munka-
helye, nem ez a fő tevékenységünk, hogy képviselők vagyunk. Az emailemet nem szoktam
megnézni minden nap. Nem voltam benne biztos, hogy összeáll. Szeptember 5

Solymosi Imréné alpolgármester:

Szeptember 5-én kiírtátok a pályázatot kiírtuk, ha sikerül, akkor ma lesz a bontás, ennyit kel-
lett volna mondani.

Tarnóczi József polgármester:

Elfeledkeztem róla, elnézést kérek.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Erről nem lehet elfelejtkezni, úgy érezzük, hogy hülyének vagyunk nézve.

Horváthné Kádár Judit képviselő:

Csak azért vagyunk itt, hogy bólintsunk.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Hol van a másik pályázat?

Tarnóczi József polgármester:

Itt van.

Vida Miklós képviselő:

Hát igen, kész tények elé vagyunk állítva.

Gulyásné Sági Julianna képviselő:

Azért, amikor az óvodának a kiírásáról volt szó, ez is ugyanúgy meg volt említve.
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Solymosi Imréné alpolgármester:

Miklós a sétálás közben kérdezte meg, hogy mikor épül meg a vásártéren a wc.Kétszer is
megkérdezte.

Tarnóczi József polgármester:

Én most nem akarok az Aventis mögé bebújni, de mit összebirkóztunk velük, hogy ezt össze-
rakják, nem is nagyon foglalkoztak vele. Múlt héten még nem tudtam volna neked azt mon-
dani, hogy ez egész biztosan összeáll.

Solymosi Imréné alpolgármester:

De azt tudtad, hogy ötödikén kiírtátok. Ennyi.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Ha a bíráló bizottságban is van két testületi tag, aki belemélyed ebbe az egészbe, mi vagyunk
annyian mellette, hogy tudtunk szavazni. Abba a két emberben lehet, hogy jobban megbízunk,
mint kívülállókban.

Tarnóczi József polgármester:

Jó, ha van ilyen jellegű igény akkor jövőben be fogunk vonni testületi tagokat a bizottságba.
De kettőnél többet nem tudunk bevonni.

Gulyásné Sági Julianna képviselő:

Attól, mert nem bírálóbizottsági tag valaki, még jelen lehet.

Tarnóczi József polgármester:

Rendben, akkor legközelebb majd körbekérdezünk, hogy ki akar jelen lenni.

Vida Miklós képviselő:

Pénzügyesek benne vannak rendben van, de minket is meg lehet kérdezni.

Tarnóczi József polgármester:

A bíráló bizottság nem eldönti, hanem csak javaslatot tesz.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Jó de milyen alapon?

Gálné Tatár Mária képviselő:

Igen javaslatot tesz. Benne van a nevében, hogy bíráló bizottság. Bírál.
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Tarnóczi József polgármester:

A kiírásban az egyetlen szempontrendszer az ár. Nem túl sok választás volt ebben a történet-
ben.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Akkor én is visszanyúlok az árakhoz. Tisztázódott –e már Attilával a 320,-Ft-os ár. Mert ha
több, akkor bizony jóval több lesz a kaja mindenkinek.

Tarnóczi József polgármester:

Ez más téma, majd később rátérünk, előbb ezen legyünk túl.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Tehát a kettő közötti különbözet az nyolcszázezer forint?

Tarnóczi József polgármester:

Az egyik 8 a másik 10 millió. Az egyik a bruttó a másik az nettó ár. Az építési árak mindig
nettó árak.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Az azt jelenti, hogy a Jánosikhoz kell a 3 milliót hozzátenni?

Tarnóczi József polgármester:

Ki kell számolni forintra. Mi felépíthetjük ezt 26 millióért is, a többit nekünk kell hozzátenni.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Tehát az egyikhez három milliót, a másikhoz öt milliót kell hozzátenni?

Tarnóczi József polgármester:

Ki kell számolni, így nem tudom. Az önerő is benne van.

Gulyásné Sági Julianna képviselő:

Hadd mondjak már annyit, hogy azért foglalkoztatunk közbeszerzési szakértőt, hogy az eljá-
rás tiszta legyen. Kimegy az árazatlan költségvetés, mindenkinek ugyanazokat a tételeket kell
beárazni. A szempontrendszer olyan, hogy a legjobb árat adó a nyerő.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Hadd kérdezzem meg, hogy ezzel a táblázattal mire megyünk, én nem értem.
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Tarnóczi József polgármester:

Ez egy olyan munkapéldány, amelyet mi is használtunk. Ez arra készült el, hogy lássuk az
egyes tételeket és hogy mennyit adnak rá.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Hány százalékos támogatottságú a pályázat?

Tarnóczi József polgármester:

Itt van benne, az összes tétel, és azok külön vannak vizsgálva. Vannak tételek, amelyek
100%-ban támogatottak, vannak, amelyek 85%-osak. Kevert. Alapvetően 85%-os támogatott-
ságú. Az áfát hozzá kell tenni. Összesen 35%-os lenne, mert az áfát hozzá kell tenni.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Mi olyanba biztos nem mentünk bele, amely 35%-os önrésszel van.

Gulyásné Sági Julianna képviselő:

Vagy nem mondták meg nektek, hogy mennyi is valójában.

Tarnóczi József polgármester:

Itt az eredeti pályázat benne vannak a részletesen megadott tételek, és támogatási intenzitá-
sok.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Azt nézem, hogy szerepel e benne az önerő.

Tarnóczi József polgármester:

Az adatok, de vedd hozzá az áfát. A leader-es pályázatoknál az áfát mindig hozzá kell érteni.
Ez a pályázat lett beadva. Felolvasom az akkori jegyzőkönyvet, hogy egyértelmű legyen.
2008. november 24.i testületi ülés:

Bacsó János polgármester elmondja, elmondta, hogy a FVM által a falumegújításra és falufej-
lesztésre kiírt pályázatok kapcsán új információ, hogy a pályázati anyagnak összhangban kell
lennie a LEADER által elfogadott helyi stratégiával, amennyiben ez teljesül, akkor plusz 20
ponthoz jut a pályázó. A plusz pontok megszerzése elengedhetetlen a sikeres pályázathoz, így
mindenképpen a stratégiával összhangban kell kidolgozni a pályázati anyagot. A javasolt ke-
retösszeg 25 millió forint, mivel a falumegújításra kiírt pályázaton önkormányzatok vehetnek
részt, így 37 település önkormányzata között kerül kiosztásra 500 millió forint, így 1-1 telepü-
lésre kb. 13 millió forint támogatási összeg jut. A 37 pályázó között Ónod viszonylag nagy
településnek számít, így a 25 milliós összeg reálisnak tűnik. A plusz pontok megszerezhetőek
például helyi piac létrehozásával, amely minden nap nyitva tart, ez 5 plusz pontot eredmé-
nyez, így a piactéren kialakításra fog kerülni egy helyi piac. A falumegújítás keretében játszó-
tér kialakítására is lehetőség van, de ennek megvalósítására alapítványok is pályázhatnak,
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amennyiben az 5+2 év tartósbérletbe kiadásra kerül, a bérbeadással érintett területek a 120/1
hrsz., 158 hrsz., 477 hrsz., 561 hrsz. és 706/1hrsz., ahol parkok, játszóterek és a korábbi in-
formációs táblákhoz hasonló kivitelű táblákon kihelyezésre kerülne Ónod története, Lorántffy
Zsuzsanna életútja, az ónodi vár története, stb.. Az alapítványok által beadott pályázat hátrá-
nya, hogy előfinanszírozásban valósul meg a beruházás, így az alapítványok nem biztos, hogy
meg tudják teremteni az előfinanszírozás feltételeit. Erre konkrét javaslattal jelenleg nem tud
szolgálni, esetleg megoldást jelenthet a LEADER-es csoport takarékszövetkezete, amely
megajánlhatja a pályázat megvalósításához szükséges összeget. Az alapítványi megpályázta-
tás mellett szól viszont az az érv, miszerint az alapítványok 100%-os, míg az önkormányzatok
csupán 90%--os támogatottságban részesülnek (ugyanis amennyiben az önkormányzat a mi-
nimális 10% önrész nélkül nyújtja be pályázatát, akkor a helyi stratégiai tervhez való illeszke-
dés nem valósul meg, így a megszerezhető plusz pontok elvésznek).  A lényeg, hogy 90%-os
intenzitású a támogatás. Tehát megkaptuk a választ. Nem tudok egyebet hozzáfűzni a törté-
nethez. Van még kérdés?

Gálné Tatár Mária képviselő:

Én meg fogom szavazni, mert nyilván nem szeretném, hogy egy ilyen pályázat ezért ne kerül-
jön megvalósításra. De ha még egyszer ilyen előkészítése lesz, akkor nem fogom megszavaz-
ni, bármilyen összegű legyen is.

Tarnóczi József polgármester:

Akkor a beadott árajánlatok alapján javaslom a Jánosik és Társa Kft-t. Aki egyetért, kérem
kézfelemeléssel szavazzon!

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozta:

Ónod Község Önkormányzata Képviselő-testületének
59/2011. (IX. 21.) számú önkormányzati határozata

Ónod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete

Ónod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a – Bíráló Bizottság elnökének előter-
jesztése alapján – úgy határoz, hogy a „Falumegújítás – Faluközpont kialakítása Ónod telepü-
lésközpontjában 3. célterület: WC csoport szociális blokk építése a vásártérnél” c. közbeszer-
zési eljárás nyertesének az összességében legkedvezőbb ajánlatot nyújtó Jánosik és Társai
Kft. (3534 Miskolc, Kerpely Antal u. 35.) céget hirdeti ki.

Tarnóczi József polgármester:

Még egy téma van. Mária asszony írt Svédországból újabb adományokkal kapcsolatban. Azt
az iskolát amelyeiket bezártak, és ahonnan hoztak, még mindig tud küldeni. Valamilyen elekt-
rotechnikai iskola volt, úgyhogy sok kütyüt is tudnak küldeni.
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Solymosi Imréné alpolgármester:

Az előző adomány is jó volt, sok hasznos dolgot küldtek.

Tarnóczi József polgármester:

Az a lényeg, hogy ismét lehetne hozatni, ez viszont pénzbe kerül. Nekünk kb. olyan 332.000,-
Ft-ba kerülne, mert csak az útiköltség felét kellene, mert iskolának is vinnének az elektronikai
felszerelésből. Egy biztos mi az 50%-ánál többet nem tudunk fizetni. Azt kell csinálni, hogy
mi átutaljuk Svédországba, svédek kifizetik a teljes összeget, a másik felét meg behajtják az
iskolákon. Lehet, hogy tudnak beleadni a Svédek, majd meglátjuk. Ez a 330.000,-ft ez nem
olyan vészes. Kérem, hogy szavazzunk erről!

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozta:

Ónod Község Önkormányzata Képviselő-testületének
60/2011. (IX. 21.) számú önkormányzati határozata

Ónod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete

- úgy határoz, hogy a Svéd adomány szállítási költségének a felét kifizeti és azt az összeget a
költségvetésében biztosítja.

Tarnóczi József polgármester:

Amiket még fölírtam: a Németh Endre kerítése.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Én nem hallottam róla semmit.

Tarnóczi József polgármester:

Miután körbefutott a hír én megkérdeztem a COLAS-t, de nem adott rá a Gábor magyaráza-
tot, nem tudom, hogy miért csak az Ő telkét kerítették körbe és a többit nem.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Nekem nincs Endrével semmi bajom, de az önkormányzati telkeket is jó lett volna elkeríteni.
A gát pénzből készült ez a kerítés?

Horváthné Kádár Judit képviselő:

A gátra feljáró az nem volt benne az eredeti tervben. Ha neki megcsinálták, akkor nem lehetne
nekünk is egy feljárót a gátra?

Tarnóczi József polgármester:
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Valószínű a gát pénzből. A feljáró pedig benne volt az eredeti tervben is meg tudom mutatni.
Azért lett, mert mezőgazdasági munkát folytat, és hogy a jószágok ki jussanak a gátra. Ha
neked is lett volna 150 birkád, akkor neked is csináltak volna ilyen feljárót.

Horváthné Kádár Judit képviselő:

Nekem csak kerítésem volt.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Kijavítják az Arany János út mögötti gátterületnek a tetejét, vagy marad úgy, ahogy azt lát-
tuk?

Tarnóczi József polgármester:

Van hiánypótlásban  nagyon sok minden, Gabival abban maradtam, hogy még holnap végig
megyünk a nyomvonalon, hogy mik azok a hiányosságok amit pótolni kell.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Mert azt úgy nem lehet átvenni, az tiszta szemét, kő minden.

Tarnóczi József polgármester:

Megvolt a bejárás, és van egy nagycsomó hibajegyzékük. Az elmúlt két napom, megmondom
őszintén eléggé behavazott volt, és nem jutottam el odáig, hogy ezt átnézzem.

A másik pedig az, hogy Gáll Norbert sem fizetésemeléssel nem kapott 100.000,- Ft-ot, sem
jutalmat nem kapott 100.000,- Ft-ot. Nem tudom, Zoli te tudsz ilyenről, hogy kapott?

Zavarkó Zoltán képviselő:

Én nem tudok.

Tarnóczi József polgármester:

Ez is egy ilyen tévhit, volt ami a falun körbefutott. A következő ilyen dolog pedig az volt,
hogy mi itt górjuk a pénzt, és hogy 400.000,- Ft-ot szórtunk ki csak úgy az ablakon mindenfé-
le számlákra. Meg tudom mutatni, hogy május 12-én fizettünk utoljára, a sajóládi TÜZÉP-
nek. Gyakorlatilag 4 hónap karbantartási munkálatai, anyagai. Fénymásolatban megvan amit
Sajóládon vezetnek, hogy mikor és mit hozunk el, a pénzügy is ebből könyvel. Körbeadom az
eredeti számlát és a többi hozzávalót. Mert, hogy azt beszélik. Azt is mondhatnám, kinek mi
köze hozzá.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Nekünk azért csak van hozzá közünk Polgármester úr, mert hogy mi beszéltük ezt, és én csak
Jucikával beszéltem erről, senki mással, és azért, hogy a testületi ülés kezdődjön úgy, hogy az
előző testületi ülés óta eltelt időszakban ez történt. És csak úgy nagyjából tájékoztatsz minket,
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hogy azóta mi történt, mivel tudomásom szerint 500.000,- Ft összegig van felhatalmazásod
elkölteni, úgy hogy utólag beszámolsz róla. Nem kívánjuk mi részletesen, csak, hogy felújí-
tottuk a kaput, amit történetesen én is látok, kicseréltük ezt, vagy azt, és 400.000,- Ft-ba került
ez a felújítás.

Tarnóczi József polgármester:

Ez négy hónap dolga.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Jó, de akkor elmondod nekünk, hogy 4 hónap alatt 400.000,- Ft-ot költöttünk el, ezt és ezt
csináltunk meg belőle. Ennyi. .

Gulyásné Sági Julianna képviselő:

Én rákérdeztem a 400.000,- Ft-ra.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Ja, Te kérdeztél rá, akkor ez volt a falu.

Tarnóczi József polgármester:

Nem Én már ezt hallottam a faluban.

Solymosi Imréné alpolgármester:

A faluban, ha ezt mondják nekünk, akkor el tudjuk mondani, hogy igen, ebből újítottuk fel a
kaput, ebből az iskolában megcsinálták a fűtést, ezt, azt, és akkor tudunk róla. De ha tőlem
megkérdezik, hogy a 400.000,- Ft-ot mire költöttük? Nem tudom! És állítólag én vagyok az
alpolgármester. Érted? Ennyi. Nem jóváhagyást kérünk tőled, csak tájékoztatást.

Tarnóczi József polgármester:

A következő az, hogy nem tudok minden csapról, minden csavarról elszámolni.
Akkor azt mondom, hogy havonta 100.000,- Ft-ot költöttünk, csak most fizetjük ki.

Solymosi Imréné alpolgármester:

De akkor ezt mond el nekünk is.

Tarnóczi József polgármester:

Az pedig, hogy amit kifizettünk villany- vagy gázszámlára 600.000,- Ft-ot, vagy 1.200.000,-
Ft-ot, arról nem kell beszámolni?
Akkor behozom nektek a számlákat és lapozzátok át.
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Solymosi Imréné alpolgármester:

Ne haragudj, mi a számlákat nem kérjük, mi csak tájékoztatást kérünk.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Margónak tökéletesen igaza van benne, mivel csak 500.000,- Ft-ig rendelkezhetsz, de azt is
úgy, hogy utólag elszámolsz.

Gulyásné Sági Julianna képviselő:

Nem, ez nem ugyanaz. A költségvetésben karbantartási anyag van.

Tarnóczi József polgármester:

Nem, ez nem erre vonatkozik. Ez arra vonatkozik, hogyha én eltérek a költségvetési számok-
tól.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Ez mindenre vonatkozik. Más településen 10.000,- Ft-ot is megszavaz a képviselő-testület,
hogy kifizethetik-e.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Vagy 50.000,- Ft-ot, hogy afölött nem rendelkezhet a polgármester a képviselő-testület bele-
egyezése nélkül.

Gulyásné Sági Julianna képviselő:

Ez  nem igaz. Akkor minden számlához hívjuk össze a képviselő-testületet? Ilyen nincs.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Jucika, ezt ne mond, hogy ez nem igaz, mert, ahogy dönt a testület. Ha azt mondja, hogy
10.000,- Ft fölött nem rendelkezhet a polgármester, akkor ezt kell betartani. Ilyen már pedig
van.

Tarnóczi József polgármester:

Jó, akkor tisztelettel javaslom, hogy a testület vonja vissza az 500.000,- Ft-os rendelkezést, és
minden egyes számla kifizetése előtt testületi ülést fogunk összehívni.

Gálné Tatár Mária képviselő:

A képviselő-testület bekorlátozhatja, mivel ő rendelkezik az önkormányzat vagyongazdálko-
dása felett is, és felelős érte, és igen is, hozhat ilyen határozatot.
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Gulyásné Sági Julianna képviselő:

Hozott a képviselő-testület 2011. évre egy költségvetési rendeletet, ami magasabb, mint a
képviselő-testületi határozat. A költségvetési rendeletben leírta, hogy karbantartásra mennyit
költhetünk.
Megnéztétek a féléves költségvetési beszámolót? Túl vagyunk haladva, mennyire vagyunk
túlhaladva? Rendben van. Ez ahhoz tartozik. Azt lehet korlátozni, hogy azon kívül Ő mire
költ, de egy rendelettel elfogadott költségvetésünk van.

Solymosi Imréné alpolgármester:

De akkor bármit meg lehet csinálni így?

Gulyásné Sági Julianna képviselő:

Nem bármit, ami a költségvetésbe el van fogadva.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Jó, akkor ez miért csak egyoldalú? Amikor miért csak a hivatalnak a költségvetése az ami
szentírás, és azon belül lehet költekezni?  Amikor pedig az óvoda és iskola költségvetésénél
amikor én voltam, akkor az volt, hogy ez egy formai dolog, hogy megvan a költségvetés, de
nem lehet költeni.

Tarnóczi József polgármester:

Elnézést kérek, de abban benne vannak az óvodának és az iskolának is a tételei. Nézd meg
májustól benne volt.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Én elhiszem, hogy most már benne vannak, de akkor még nem. Én hallottam olyat, hogy ki
van szépen gyűjtögetve a költségvetésből, hogy ebben a hónapban ezt szeretném elkölteni a
másikban azt, és szépen aláírja a polgármester intézményvezetése. Elköltheti. De nekünk a
költségvetésünk, csak egy látszatköltségvetés volt.

Gulyásné Sági Julianna képviselő:

Miért látszatköltségvetés?

Gálné Tatár Mária képviselő:

Azért mert nem lehetett költeni. Azért.

Gulyásné Sági Julianna képviselő:

Ahhoz képest elég jól költöttél!
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Gálné Tatár Mária képviselő:

Igen? Nem költöttem elég jól. Egyáltalán nem költöttem elég jól, mert nem költöttem.

Gulyásné Sági Julianna képviselő:

Jó, ezen vitatkozhatunk, de felesleges.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Mutasd meg hogy mit vásároltam? Mutasd meg a számlákat.

Gulyásné Sági Julianna képviselő:

Én nem jövök be számlákat nézni.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Én sem jövök.

Tarnóczi József polgármester:

A helyzet a következő, egy valamit tisztázzunk már, még mielőtt elfajulna ez a történet.
Decemberben gyakorlatilag, vagyis a választásokat követően volt egy szó szerint üres szám-
lánk, és decemberre, már volt 15.000.000,- Ft kifizetetlen számlánk, úgy hogy én már azon
kezdtem el gondolkodni, hogy most adósságrendezünk, vagy nem rendezünk adósságot?
Az első amivel megmenekültünk, hogy sikerült pénzt kisírni.
Aztán rengeteg féket behúztam, felvállaltam, hogy a fél falu már engem köpköd, mert semmi-
lyen jogszabályban meghatározott szociális ellátáson kívül én egyéb ellátást nem adok, egyéb-
re pénzt nem adok. És igenis, beraktam egy csomó féket, egy csomó mindenbe. Ennek az lett
az eredménye, hogy nem azzal jöttem a közbeszerzéses pályázatnál, hogy tisztelt képviselő-
testület tessék már fölvenni 3,5 MFt hitelt, hogy ki tudjam fizetni az önerőt, hanem azokból a
pénzekből, amit nagyon keservesen sikerült összegyűjteni, én ki fogom tudni fizetni az ön-
erőt. És egyébként milyen jól jött volna abba az önerőbe az az 1.800.000,- Ft IPR-es elbukott,
amit te Marika szórtad el, pénz, meg milyen jól jött volna az összes többi.
Most van itt az Államkincstár 5 fővel az iskolában, átfogó ellenőrzést tart. Hát egy rohadt
kupleráj ami ott maradt utánad, már ne haragudj meg.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Mindenki után kupleráj marad.

Tarnóczi József polgármester:

Sajnos ez így van.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Kupleráj maradt az iskolában, mindenhol, csak Ti csináltok minden maximálisan jó.
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Tarnóczi József polgármester:

Nem csinálunk jól.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Be lehet fejezni a visszamutogatást.

Tarnóczi József polgármester:

Így már fáj, hogy visszamutogatás? Egy valamit kell tudni. Jelenleg viszonylag stabil a pénz-
ügyi helyzetünk, ami nem volt elmondható 2009-re, meg 2008-ra meg 2010-re.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Én úgy gondolom, hogy 2008, 2009 és 2010 években is stabil volt, mert működött az önkor-
mányzat.

Tarnóczi József polgármester:

Működött néhány részterülete.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Most is működik egy részterülete.

Tarnóczi József polgármester:

Melyikre tetszik gondolni?

Gálné Tatár Mária képviselő:

Az önkormányzat, a Polgármesteri Hivatal.

Tarnóczi József polgármester:

És melyik része nem működik? Most kezd rendbe jönni az iskola, úgy néz ki, hogy az admi-
nisztrációja is rendben lesz. Az óvoda is rendben lesz. A hivatalban még nagyon sok munka
van, itt még azért vannak finoman fogalmazva, fehér foltok, de dolgozunk rajta.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Gratulálunk hozzá.

Tarnóczi József polgármester:

És egyébként azzal, mi van? Azok a pénzek, amik a múlt évben csak durván 3.000.000,- Ft,
amit úgy, mint intézményvezetőnek oda lehet címezni, azt el tetszett bukni, vagy hozzá nem
értés, vagy egyéb miatt. Ezzel nincs probléma? Ez nem fáj?



- 15 -

Gálné Tatár Mária képviselő:

Az nem elcseszés volt. Egyáltalán nem.

Tarnóczi József polgármester:

Akkor mi volt? Az az 1.800.000,- Ft az mi?

Gálné Tatár Mária képviselő:

Az nem elcseszés volt. Ugyanúgy aláírtad Te is azt a pályázatot mint én.

Tarnóczi József polgármester:

De az elszámolását te csináltad meg.

Gálné Tatár Mária képviselő:

És senki nem mondta azt, hogy azt nem úgy kell csinálni. Nem vagyok pénzügyes. Bocsánat.

Tarnóczi József polgármester:

Amikor én azt aláírom, gyakorlatilag én a kifizetést igazolom, a teljesítést az intézményveze-
tő.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Ezzel meg nem takarózhatsz.

Tarnóczi József polgármester:

Ha kiderül, hogy ebben van felelősségem, fel fogom vállalni ezt a felelősséget. Ha kiderül,
hogy van.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Én is állok elébe.
Akkor is egyetértek Margóval abban, hogy igenis kötelességed beszámolni a testület felé,
hogy mit költöttél.

Gulyásné Sági Julianna képviselő:

Igen, amit költ eleve hozzájárulás kell. De most akkor hogyan is gondoljátok? Megjön egy
számla, annak van egy kifizetési határideje, akkor Norbi ahogy sorbaállítja, és mielőtt még a
polgármester aláírja, akkor hívja össze a képviselő-testületet, hogy szavazzuk meg.
Mert Mariak ezt mondta.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Nem, nem ezt mondta.
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Gulyásné Sági Julianna képviselő:

Én így értettem.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Azt mondtam, hogy itt van ez a köteg, és amikor elkezdődik az ülés, polgármester úr azt
mondja, hogy l. napirendi pont: Az előző testületi ülés óta eltelt időszakról beszámoló, és el-
mondja, hogy 400.000,- Ft-ot fizettünk ki XY-nak, mert felújítottuk ezt, azt amazt, nagy vo-
nalakban elmondja, és megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése. És megyünk tovább. Nem
kell ide számla, most is kár volt behozni, nem érdekel senkit. Csak a tájékoztatás hiányzik.

Gulyásné Sági Julianna képviselő:

Abban egyetértek, hogy tájékoztatást adjon.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Ez most ugyanaz, mint mikor a jegyző úr szolgálati lakását felújították, és azt beszélték, hogy
400.000,- Ft-ot kazánt vettünk, meg kicserélték a nyílászárókat, és arról sem tudtunk semmit.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Tőlem is kérdezték, hogy a jegyző úr kéményét csinálják? Őszintén szólva nem tudtam, csak
néztem. Csinálják?

Tarnóczi József polgármester:

Ezzel mi a baj? Ez a mi szolgálati lakásunk. De nekem ez eszembe sem jut, ezt meg kell csi-
nálni és kész.

Solymosi Imréné alpolgármester:

De a nép meg kérdezi. Hülyének néznek bennünket, hogy nem tudunk róla.

Tarnóczi József polgármester:

A népnek meg mi köze van hozzá?

Solymosi Imréné alpolgármester:

Miért ne lenne a falu pénzéhez köze?

Tarnóczi József polgármester:

Ahhoz miért nincsen, hogy tudunk-e még működni, hogy miért nem vagyunk még csődbe?
Rendben, hogy a falunak az a vágya, mert ma is bejött X, Y, Z, hogy adjak 10.000,- Ft-ot,
adja, 5.000,- Ft-ot, adjak 3.000,- Ft-ot, nem tudok adni, de azok a pénzek amiket megspórol-
tunk éppen ilyenekben nyilvánulnak meg, hogy tudunk önrészt fizetni és nem kell hitelt föl-
venni.
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Solymosi Imréné alpolgármester:

Te nem érted meg, hogy mit akarunk neked mondani, hogy ezt az egész hógolyót azzal előz-
hetnéd meg, ha minket tájékoztatsz róluk. Nem az 520,- Ft-os számla érdekel, hanem mond-
juk közlöd velünk, hogy Jegyző úrnál felújítási munkálatok vannak. És ha rákérdezünk, hogy
mi az, elmondod, ha nem akkor tudomásul vettük és kész.Krisztián ezzel nincs semmi prob-
léma, csak tudjunk róla, és ne vedd személyeskedésnek. Biztos, hogy megszavazta volna
mindenki, csak tudjunk róla. Most viszont, olyan mintha úgy hátulról jönne, mert mi azt nem
fogjuk fel, hogy az a kémény ledől és azt meg kell csinálni. Felfogjuk, csak nem utólag.

Dr. Kiss Krisztián jegyző:

Az én meglátásom szerint ez az egész sztori a 400.000,- Ft-ból indult ki. Ennek alapvetően
egyetlen egy oka van, ami most problémaként felvetődött, az egyetlen egy embernek a szemé-
lye, aki most nincs itt köztünk, de a gond azzal az emberrel van, aki most fel lett véve az ön-
kormányzathoz. Vele szemben van egyfajta ellenszenv és abból indult ki. Mutasson nekem
bárki akár Ónodon, akár más településen, hogy mondott volna a polgármester bármit arról,
hogy ő mennyit költött, vagy mire költött, vagy miért költött. Soha egyik önkormányzatnál
sem. Maximum lejárt határidejű határozatokról történt tájékoztatás, semmi másról. Amíg nem
volt Munkácsi Margó, addig érdekelt bárkit is, hogy Kiss Berti mennyi benzint vett? Vagy
mennyi ment el tankolásra? Soha fel nem merült ez a kérdés.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Tudtunk róla, hogy Munkácsi Margó van? Azt sem tudtuk, hogy fel lett véve.

Horváthné Kádár Judit képviselő:

Mióta Munkácsi Margó van, két asszony ki lett küldve az orvosi rendelő udvarára, levágta az
aranyesőt, meg hátul azt a susnyást, és ott hagyta az árvácskás, virágos kiskertet, nem kezdett
vele semmit, akkora gazok vannak benne. Egy nap ott volt az a két asszony, utána azt sem
tudom hová küldték őket, fél munkát végeztek, és senki nem ellenőrzi őket.
Én azt nem értem Krisztián, ha Margó meg van ezzel bízva, akkor igenis, fogom magam min-
den nap, mert nem tudom mi a dolga a falugondnoknak, és nem ül itt, ott nem tudom hol, ahol
esetleg belebotlottam, hanem fogja magát, és végig járja az embereit, hogy megcsinálták-e a
kiadott munkát. Kiadni nekik, hogy ezt, meg ezt mára meg kell csinálni, hanem, akkor viszont
látásra. Nem úgy, hogy belekapok a rendelőudvarba, ott vagyok egy fél napot, és majd a jövő
nyáron jövök megint. Mert itt ez van. ami nem látszik, az nem érdekel. A falu közepe a főtér,
mert a virágok számon vannak tartva, az számít, meg az önkormányzat előtt, hogy minden
reggel el legyen seperve a falevél, de egyébként úgy veszem észre, hogy a többi az le van toj-
va. Mert én ezt látom. És én Margót nem látom a faluban, de mikor bejöttem ide, itt volt bent.

Tarnóczi József polgármester:

Ebben alapvetően annyi tévedés van, hogy Margót műszakis munkakörben alkalmazzuk.

Horváthné Kádár Judit képviselő:

Akkor nem falugondnok?
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Tarnóczi József polgármester:

Nem. Alapvetően nem.

Horváthné Kádár Judit képviselő:

Ott Muhiban Csanálosi Nóri a falugondnok, de ő megy mint az állat, nyírja a füvet, locsolja a
virágokat, nem tudom, de nem ott ül a hivatalban. Hozza, viszi az öregeket a falu buszával,
kiváltja a gyógyszereket.

Tarnóczi József polgármester:

Alapvetően mi ezt nem ilyen munkakörrel használjuk. Rácz Gabi aki szaladgál az emberek
után, aki rendezi a sorokat, egyébként ez is egy nagy kérdés, az ő helyzetét is rövidesen kel-
lesz majd orvosolni, előbb-utóbb fel fog kelleni, hogy vegyük, egyrészt. Másrészt viszont a
Margó, amiket nem látsz te sem, iszonyú nagy munkája van abban, amiket beadtunk pályáza-
tokat, annak a műszaki előkészítése. Akár ami folyamatban van, annak a műszaki dolgai.

Horváthné Kádár Judit képviselő:

Akkor erre eddig nem volt ember?

Tarnóczi József polgármester:

Nem volt.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Nem erre vettétek, fel legalábbis akkor nem ezt mondtátok.

Horváthné Kádár Judit képviselő:

Akkor ő most nem a Berti munkáját csinálja, mert nem tudom Berti ezt csinálta-e a pályázat
előkészítést?

Tarnóczi József polgármester:

Az igazság az, hogy nem is tudtam igazán sok hasznát venni. Amiben én most rengeteg hasz-
nát veszem, hogy olyan ügyeket, adminisztrációkban, egyebekben rendezgettünk le, és még
rengeteg munka van. Ez nem azt jelenti, hogy itt minden meg van oldva, ráadásul Zoli hány
emberünk van közfoglalkoztatásban bent?

Zavarkó Zoltán képviselő:

60 embert foglalkoztatunk.

Solymosi Imréné alpolgármester:

De azt meg Zoli csinálja az adminisztrációját. Nem?
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Tarnóczi József polgármester:

Nem az adminisztrációról van szó, hanem az hogy hányan dolgoznak kint.

Zavarkó Zoltán képviselő:

Kb. a fele, 25-30 ember.

Horváthné Kádár Judit képviselő:

Akik úgy aktívan a faluban ténykednek.

Tarnóczi József polgármester:

4 órában. Tehát minden másnap, így napi 10-15 ember.

Horváthné Kádár Judit képviselő:

10-15 ember, csak nem tudom hol vannak, mert kb. 6-7 embert lehet látni ténykedni.
A rendelőudvarhoz aki ki volt rendelve az a két személy, amit megcsináltak, az szépen meg
van csinálva, de a többire nem volt idejük, ott hagyták félbe, és nem nézte meg utánuk senki.
Úgy kellene, hogy ha két nap múlva jönnek újból dolgozni, ha nem fejezted be akkor két nap
múlva reggel ide fogsz jönni, és itt kezded, hogy az teljesen rendbe legyen amibe belekezdtek
De azóta sem jött arra senki. Az úgy van, ahogy otthagyták.
Ha nekem doktornő kiad egy feladatot, akkor azt meg kell csinálnom, mert számon kérik raj-
tam, de itt nem kérik számon, azt veszem észre, hogy megcsinálták-e?

Tarnóczi József polgármester:

Azt gondolom, hogy ez nem teljesen így van. Néhány embert el is küldtünk, néhány ember el
is ment, nehéz itt azért számon kérni, mert ha meg számon kérsz, akkor meg hörög a nép.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Szerintem, igenis használhatók ezek az emberek, mert amikor még nem volt ez a rendszer. És
amikor az iskolában kellett az oszlopot festeni, akkor eljöttek hozzám, menjek már el, mert
nem jó minőségben csinálják, elmondtam nekik, hogy hogyan csinálják, felügyeltem őket, és
megcsinálták. Elpakoltak a folyosóról is, hogy az óvoda be tudjon indulni. Volt 3-4 ember, de
megcsinálták, igaz, hogy egész napom ráment, mert ott voltam velük, de megcsinálták.

Horváthné Kádár Judit képviselő:

Ellenőrizni kell őket, felügyelni, és számon kérni, hogy meg van-e csinálva.

Gálné Tatár Mária képviselő:

És ezért lett felvéve, így kaptuk a tájékoztatást, hogy ezért lett felvéve ez az ember.
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Solymosi Imréné alpolgármester:

Aki Zolit majd betanítja, aki majd utána fogja csinálni a dolgot.

Gálné Tatár Mária képviselő:

És most még bővül az önkormányzat létszáma, mert mondják, hogy a közig.álláson valami
adóügyi akárkit kerestek?

Tarnóczi József polgármester:

Persze.

Gálné Tatár Mária képviselő:

És ez olyan persze?

Horváthné Kádár Judit képviselő:

Ez egy plusz ember, vagy valaki helyett?

Tarnóczi József polgármester:

Következő a helyzet.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Neked ez olyan persze, neked ez annyira természetes, hogy persze.

Tarnóczi József polgármester:

Elnézést kérek, fél évvel ezelőtt úgy döntöttünk, hogy az az álláshely ami megüresedett, Edi-
na elment, akkor úgy döntött a tisztelt testület, hogy felveszünk arra az álláshelyre valakit, az
Edina helyére, egy fél évre megbízzuk.

Horváthné Kádár Judit képviselő:

Nem kaptunk róla tájékoztatást.
Azt vettük észre, hogy Uzelmanné itt van.

Tarnóczi József polgármester:

Erre most azt mondom, hogy a testület biztosan kapott tájékoztatást.

Horváthné Kádár Judit képviselő:

Azt vesszük észre bejövünk, hogy itt dolgozik Kertészné, hopp mit keresel Te itt? Itt van
Uzelmanné, itt van Munkácsi Margit. Nem is tudom, hogy van még valaki akit nem vettünk
észre? Ne haragudj Józsi, de erről, mi nem tudtunk. Uzelmannénak lejár valamikor mostanság
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a szerződése, helyette akarsz felvenni más embert, mikor kivakarta az önkormányzatot a szar-
ból?

Solymosi Imréné alpolgármester:

Őt akarja felvenni, csak a pályázatot ki kell írni.

Tarnóczi József polgármester:

Szóval tud róla mindenki, hogy föl kellett venni embert az Edina helyére, én úgy emlékszem
szóltunk.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Rosszul emlékszel.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Azt sem tudtuk, hogy Edina nincs, azt is a faluban hallottuk.

Tarnóczi József lpolgármester:

Be kell jönni többször a hivatalba.

Horváthné Kádár Judit képviselő:

Be szoktunk jönni, és akkor szembesülünk vele, hogy mi van.

Tarnóczi József polgármester:

Gyakrabban kell bejönni, és elbeszélgetni, hogy mi van.
Az a helyzet, hogy letelt a fél év és gyakorlatilag föl kell venni köztisztviselői státuszba, de
azt mondja a jogszabály, hogy meg kell jelentetni a KSZK-n, ki kell írni hivatalosan a pályá-
zatot, meg kell pályáztatni. Hétfőn jelent meg a pályázat.

Horváthné Kádár Judit képviselő:

És ő beadta már a pályázatát, szóltatok neki, ő tud róla?

Tarnóczi József polgármester:

Igen, egészen véletlenül tud róla. Még nem adta be a pályázatát, de remélhetőleg be fogja
adni. És el fogjuk bírálni valamilyen szempont rendszer alapján, és remélhetőleg fel fogjuk
tudni venni köztisztviselőnek, de sajnos, vagy nem sajnos, ez a rendje ennek a történetnek. Ki
kell írni, meg kell jelentetni.

Vida Miklós képviselő:

Nem az a bajunk. Margó sem ezt mondta és Judit sem. Az, hogy ezek megjelennek és előre
nem tudunk ezekről a dolgokról.
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Solymosi Imréné alpolgármester:

A múlt héten itt voltunk, csak el kellett volna mondani, hogy feladtunk egy ilyen pályázatot.
Kész.

Vida Miklós képviselő:

Elmondani, hogy szóltunk is neki, hogy Kati fogja beadni, fel fogjuk venni, mert meg va-
gyunk elégedve a munkájával. Csak ennyi lett volna az egész és nincs belőle ez a vita.

Gálné Tatár Mária képviselő:

És most mennyi az önkormányzat létszáma, pontosan?

Tarnóczi József polgármester:

5 fő van most köztisztviselő, és 6 fő lesz.

Gálné Tatár Mária képviselő:

És aki nem köztisztviselőként van, az milyen állományban.

Tarnóczi József polgármester:

Az vagy közcélúként, vagy szerződéses állományban.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Ki van szerződéssel?

Tarnóczi József polgármester:

Margó van szerződéssel.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Mennyi időre és mennyi pénzért?

Tarnóczi József polgármester:

Határozatlan.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Határozatlan?

Tarnóczi József polgármester:

Az a helyzet, hogy a Kertészné Marikát úgy kértem meg, hogy próbálja betanítani az Erikát.
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Horváthné Kádár Judit képviselő:

Erikát már betanították tavaly.

Tarnóczi József polgármester:

Erika ő nem dolgozott bent a hivatalban. Igen közcélúként dolgozott, de ebédhordó volt. Jó,
de valakivel meg kell oldani a munkát. Most az volt a feladata Marikának, hogy tanítsa meg
vele az iktatást.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Ez törvényes, hogy közcélú iktat?

Tarnóczi József polgármester:

Jó, de akkor státuszt kell növelni, és akkor veszünk fel, de a jelen helyzetben mi 2012-ig nem
tudunk státuszt növelni.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Már növeltétek, ha felvettétek határozatlan időre Margót. Nem? A Jakab Edina helyén
Uzelmanné van, nem arról volt szó?

Tarnóczi József polgármester:

De ő nem köztisztviselői státuszban van, ő Bertinek a státuszára lett felvéve. Megbízási szer-
ződéses, Bertinek a bérkeretén van.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Annyit kap, mint Berti kapott? És ő is határozatlan idejű volt?

Dr. Kiss Krisztián jegyző:

Igen. Még kevesebbet. Igen ő is határozatlan idejű volt.

Solymosi Imréné alpolgármester:

És vannak még plusz térítések is amik járnak ilyen esetben?

Tarnóczi József polgármester:

Adható.

Solymosi Imréné alpolgármester:

És adtok is?
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Tarnóczi József polgármester:

Kajajegyet kapott.

Solymosi Imréné alpolgármester:

És mennyit?

Tarnóczi József polgármester:

12.000,- Ft-ot.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Nem 6.000,- Ft-ot?

Horváthné Kádár Judit képviselő:

És akinek adható, önkormányzati dolgozónak, de nem kap? Például a védőnők, vagy a peda-
gógusok? Akkor ez milyen elbírálás alapján van eldöntve, hogy kinek adható, meg kap is, és
kinek nem? Tehát az adható körében ki az aki kap és ki az aki nem? Mi alapján döntitek el?

Tarnóczi József polgármester:

Én már azt a helyzetet örököltem, hogy akik itt dolgoznak az önkormányzatnál azok kapnak,
mert törvény írja elő. A köztisztviselőknek jogszabály szerint jár, akik pedig itt dolgoztak
bent az önkormányzatnál, azok pedig kaptak. Kapott Károly Jani, kapott Berti, kapott Takács
Laci.

Gulyásné Sági Julianna képviselő:

Végül is a 2011. évi költségvetésben ezt a képviselő-testület elfogadta.

Horváthné Kádár Judit képviselő:

Hogy is mondtad, megbízási szerződéssel van felvéve Margó? És neki jár ez a kajajegy? És
aki rendesen fel van véve mint közalkalmazott, annak nem jár?

Tarnóczi József polgármester:

Adható.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Neki is járna, csak nem jár.

Dr. Kiss Krisztián jegyző:
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A következő az oka. Azért nem kapnak, a pedagógusok, és egyéb közalkalmazotti dolgozók,
ilyen jellegű juttatást, mert olyan milliós anyagi megterhelést jelentene az önkormányzatnak,
hogy ezt nem bírná a költségvetésünk.

Tarnóczi József polgármester:

De a pedagógusok pedig kaptak más jogcímeken támogatásokat. Nem keveset. Például az
IPR-ből.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Az önkormányzattól? Mit? Az IPR, az pályázati pénz volt, nem más jogcím, és nem az ön-
kormányzat adta.
Gulyásné Sági Julianna képviselő:

Akkor nézzük meg mikor a költségvetést csináljuk, hogy mi adjunk a pedagógusoknak és
közalkalmazottaknak. Nem tudom ez hány milliós tételre jön ki. De akkor döntse el a képvise-
lő-testület és ne a polgármester, hogy honnan veszem el a másik oldalt. Így beszélni lehet,
főleg amikor már megvan egy költségvetés, de akkor a képviselő-testület döntse el.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Kevesebbet fogunk jövőre az önkormányzati költségvetésbe tenni, és akkor majd kapnak ők
is.

Gulyásné Sági Julianna képviselő:

A működést biztosítani kell.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Igen a működést biztosítani kell, csak nem mindegy, hogy milyen összeggel.

Gulyásné Sági Julianna képviselő:

És milyen plusz összeg van benne akármelyik intézménynél ami plusz?

Vida Miklós képviselő:

Figyeljetek, ha most itt személyeskedünk, azzal nem haladunk előre semmit sem. Az viszont,
amit Judit mondott, hogy egy ember kap a többi meg miért nem kap.

Tarnóczi József polgármester:

Nem egy ember kap. Akik bent dolgoznak az önkormányzatnál azok kapnak. De ez egy örök-
ség. Ez így volt két évvel ezelőtt is.

Horváthné Kádár Judit képviselő:

De kapnak munkaruha pénzt is az önkormányzati dolgozók?
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Tarnóczi József polgármester:

Nem kapnak. Azon belül az az étkezési jegy.

Horváthné Kádár Judit képviselő:

Mert a védőnő ha kimegy egy családhoz, és oda megy hozzá a gyerek éppen a túrórudis, vagy
koszos kezével, vagy éppen WC-ről jött és össze-vissza tapperolja a ruhát, meg mondjuk,
majdnem gumicsizmában kell kimennie. Akkor annak miért nem jár? Mert nekik ki kell men-
ni a családokhoz, és némelyik családhoz, nem hiszem, hogy mindenki szívesen bemenne.

Tarnóczi József polgármester:

Döntés kérdése.

Gulyásné Sági Julianna képviselő:

De Jutka, ezt meg lehet szavazni. Igaza van Miklósnak, nem kell személyeskedni, mondjuk
meg a Polgármester úrnak és Jegyző úrnak több tájékoztatást kérünk. Kész.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Ezt mondjuk már mióta.

Tarnóczi József polgármester:

Jó, a jövő évi költségvetésnél ezeket be lehet építeni.

Horváthné Kádár Judit képviselő:

Én úgy emlékszem, mintha a költségvetésnél ezeket felhoztam volna, de lehet, hogy rosszul
emlékszem, meg kellene otthon nézni a jegyzetemet. Nem lett belőle semmi.

Tarnóczi József polgármester:

Attól, hogy felhoztad, még nem lett megszavazva.

Gulyásné Sági Julianna képviselő:

Azért Jutka, mert a másik oldaláról honnan veszed el? Te is látod, hogy a működésből, tehát a
gázszámla, villanyszámla, karbantartás, ja és ha még vismajor helyzet van. Abból nem tudod
elvenni. Mindenki szeretne adni.

Horváthné Kádár Judit képviselő:

Igen, csak úgy veszem észre, hogy itt van amire van pénz, amire úgy gondoljátok, hogy kell,
arra van.
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Tarnóczi József polgármester:

De Jutka valamit tisztázzunk már. Ha az elmúlt egy évben lobbipénzt, talált pénzt
20.000.000,- Ft-ot hoztak az önkormányzatnak. Nézd meg az ÖNHIKI támogatásokat, hogy
melyik település mennyit kap, és mennyit húznak le ahhoz képest amit bead igényeket? És mi
folyamatosan megkapjuk amelyekre beadjuk, mert ki tudom járni, ki tudom lobbizni. Ha az a
20 millió nem lenne, akkor ma csődbe lennénk.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Nem ezzel van a probléma. Ünnepeltünk volna.

Gálné Tatár Mária képviselő:

A képviselő-testület megbéníthatja a polgármester munkáját, a működést. Tudok is ilyen tele-
pülést még az előző, sőt az azelőtti ciklusban, de nem Muhi, hanem egy jóval távolabbi tele-
pülés.

Vida Miklós képviselő:

Most sem erről volt szó, hanem arról, hogy ha a falu megkérdezi bármelyik képviselőt, akkor
tudjunk mit mondani.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Zoli fogalmazott egyszer jól, hogy megkérdeznek téged, őt és engem, mindenki mást mond és
azt hiszik, hogy valami bajunk van.

Tarnóczi József polgármeste:

Erről jut eszembe, hogy megkerestek, hogy a Jobbik szeptember 30-án délután 5 óra körül az
iskolában akar egy lakossági tájékoztatót tartani az országgyűlési  képviselőjük. Az a kérdés,
hogy egy megengedjük, vagy nem. Nekem nagy bajom nincs vele.

Vida Miklós képviselő:

Amíg fórumot tartanak addig nincsen semmi baj.

Tarnóczi József polgármeste:

Az országgyűlési képviselőjük akarja elmondani, hogy mire jutott az elmúlt x időben a Jobbik
Magyarország Mozgalom. Tehát az aulában, ott lehet? Mert nemhogy az legyen, hogy mi
beengedtük a Jobbik-ot. Viszont azt gondolom, hogyha az MSZP fog megkeresni ilyennel, azt
is biztosítani kell. Jó, akkor ezt úgy tekintem, hogy tudtok róla, és ezzel nem lesz gond.
Egyébként csak megjegyzem, a köztisztviselői kinevezésről akartam tájékoztatót adni, mivel
fel is írtam.
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Horváthné Kádár Judit képviselő:

Nekem még annyi mondanivalóm lenne, hogy az óvodában, jelezték a dadusok a radiátorok
végén a csap részen nincs semmi, csak az a hegyes rész, és veszélyes. Azzal kellene kezdeni
valamit. Még olyan is lenne, szintén az óvodával kapcsolatban, hogy a törölközők bent van-
nak a csoportba, mert kint nincs akasztó hova tenni a saját törölközőjét. És ma láttam, hogy
három töröközőbe törli minden gyerek a kezét. Ez nem túl higiénikus, hogy nem lehetne-e
papírtörlőt használni. Sajnos hetente van rühes, ótvaros gyerek, a tetűről ne is beszéljünk.
Nem kell ide sok, legalább ezzel megfékezni.

Tarnóczi József polgármester:

Szeretném elmondani, hogy rövidesen valamilyen formában újból össze kell ülnünk, akár
munkaértekezlet, akár testületi ülés, mivel rendeletet kell hoznunk az étkezési térítési díjakról.
Folyamatosan számolgatunk, de még nem állt össze, folyamatban van, hogy ki jogosult a
kedvezményes étkezésre, viszont ebből is valószínűleg lesz probléma, mert sok szülő nem
hajlandó behozni az igazolásokat. Úgy gondoltam, hogy aki péntekig nem hozza be, az hétfőn
nem kap kaját, vagy pedig kifizeti. Például, most az ellenőrzés során kiderült, hogy volt olyan
aki egész évben nem hozta be az igazolást, és most az van, hogy vagy utólag behozza, vagy
visszamenőleg kifizetjük az egész éves normatíváját. Ezzel nem lehet játszani, az emberek azt
hiszik, hogy minden jár nekik és egyébként meg nekik nem kell ezért tenni semmit.

Gulyásné Sági Julianna képviselő:

De ez mindenhol így van, ha beviszik a megfelelő papírokat, akkor jár, ha nem tudják igazol-
ni, akkor nem jár.

Horváthné Kádár Judit képviselő:

Ez még a középiskolákban a könyvosztásnál is így van, csak akkor kapja kedvezményesen,
vagy ingyen, ha előre bemutatja az igazolást.

Tarnóczi József polgármester:

Arra akarok kitérni, hogy amiért mi vásároljuk a szolgáltatást, nem az lesz a térítési díj, mert
2003. év óta itt nem volt étkezési díj emelés. Gyakorlatilag most is a 2003-as étkezési tarifá-
kat fizetjük. Azt át kell gondoljuk majd, hogy mennyivel járulunk hozzá. Egy példát monda-
nék, hogy amit nálunk 130,- Ft-ot fizet a szülő, az Nyékládházán 330,- Ft. Ez durván el van
maradva ettől, de most nem tehetjük meg, hogy egyből felemeljük ennyivel, valamennyivel
kellesz emelni, de hogy ez mennyi lesz, ahhoz kell tudni a pontos létszámot, ki milyen kate-
góriába esik és hány gyerek aki egyébként is 100 %-osan kapja, ki az aki 50 %-os, vagy aki
ingyen kapja.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Ezt mondtuk a múltkor Miklóssal, hogy ezt kellene megbeszélni.

Tarnóczi József polgármester:

Igen, csak az adatokat még most kapom meg hozzá, most gyűjtik be.



- 29 -

Horváthné Kádár Judit képviselő:

Erre visszatérve, hogy nem volt emelve a térítési díj 2003-tól, persze hogy gazdaságtalan volt
a konyha. Ez mennyi is, 8 év?

Tarnóczi József polgármester:

Ez attól bonyolultabb történek, de most nem is a gazdaságosság volt a fő hangsúly, hanem az
életveszélyesség. Azzal pedig, hogy emelem a normát, akkor sem tudtam volna az üstöket
kicserélni.
Sajnos ez megint a mi nyakunkba hullik vissza, mert ezen már évekkel ezelőtt is folyamato-
san lehetett volna emelni. Most viszont nem emelhetjük drasztikusan.
Erzsike holnapra ígérte, hogy kigyűjti, hogy ki mire jogosult, de nem lesznek nagy számok,
mert az óvodában is olyan 30 fő körüli. Még csak hozzávetőleges számítások vannak, de ez
még nem vihető testület elé. A jövő hétre gondoltam, hogy megtárgyalnánk, de ebben a hó-
napban mindenképpen meg kell, hogy csináljuk.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Október 1-étől már beindulna a főzés Attilánál? És a menzás árral mi lenne, az fog változni?
Mert amikor beadta a pályázatát akkor azt mondta, hogy majd másnap a javítottat behozza,
mert a menzás ugyan annyiban volt meghatározva, mint a napközis és az úgy nem jó. Azzal
mi van, emelkedett-e, mert nem mindegy milyen áron fogja a menzát szolgáltatni, ne hogy
drágább legyen mint az Ételfutár.

Tarnóczi József polgármester:

Nem hozott be róla semmit.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Jó, csak már 1-étől beindul, és azzal az árral biztosan nem fogja tudni megoldani a napközit,
egyáltalán tudja, hogy a napközisnek kell reggeli és uzsonna, ugyanúgy mint az óvodában.
Ugyanis az óvodai étkezés díja jóval magasabb mint amit a menzára megállapított.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Gondolom, hogy akkor a menza is annyiba fog kerülni, mint az óvodai étkezés. Ezt jó lenne
letisztázni, mert nem lenne jó sokkal többet fizetni, meg ezt akkor hogy állítsuk be.

Tarnóczi József polgármester:

Én a gyereklétszámmal kiszámoltam, az iskolai és az óvodai napok alapján, meg a konyha
költségét figyelembe véve, 600,- Ft fölött  került nekünk egy gyerek egy napra.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Ezt nem lehet így számolni, mert nem étkezik minden gyerek minden nap.
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Tarnóczi József polgármester:

Akkor meg még többe került. És azt kell mondja, ettől csak olcsóbb lesz. És nem csak mi, de
minden önkormányzat hozzáteszi a maga részét. Nekünk csak azt kell kitalálni, hogy mi az
amivel valóban költségcsökkentést érünk el, de azért még alapvetően az lenne a cél, hogy
tudjunk minden gyereknek kaját biztosítani.
Szerda környékén meg tudnánk ezt beszélni, ha jó.

Solymosi Imréné alpolgármester:

És mi van a dolgozókkal.

Tarnóczi József polgármester:

Zoli is és Erzsike is azt az írásbeli tájékoztatást adta, hogy nem kívánnak tovább itt dolgozni.

Solymosi Imréné alpolgármester:

És mi van a végkielégítéssel?

Tarnóczi József polgármester:

Erzsikének olyan 625.000,- Ft, ha jól emlékszem, és Zolinak 250.000,- Ft.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Akkor nem kéthavi bér? Mert akkor azt mondtátok.És van valamilyen felmondási idő.

Tarnóczi József polgármester:

Erzsikének 5 havi, és Zolinak 3 havi bére.
Felmondási idő nincs, gyakorlatilag szeptember 30-al megszűnik.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Ezt a bért nem igényelheti vissza az önkormányzat az államtól, mivel hogy megszűnik ez a
munkakör.

Tarnóczi József polgármester:

Ez számomra is nagy dilemma, ugyanis visszaigényelhetjük. Nem tudom, mert hogy most
elég sok embert elküldött az önkormányzat ilyen jogcímen, hogy visszaigényeltük a dolgokat,
és ha van olyan munkakör, feladatkör hogy kellene ember, nem lehet felvenni, mert köti a
létszámokat, hogy mennyi köztisztviselő lehet a településen, mennyi közalkalmazott lehet a
településen. Ezek a létszámok kötöttek. Ez 2005. éves fenntartás és ez 2012-ben fog letelni.
Ha most ezt meglépjük, akkor bebetonozzuk, hogy 5 évig nem tudunk fölvenni élelmezésve-
zetőt és szakácsot.
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Gálné Tatár Mária képviselő:

Visszaakarjuk a konyhát  5 éven belül tenni? Vagy gondolsz esetleg egy pályázatra?

Tarnóczi József polgármester:

Ezt a konyhát nem. Nem tudom jelenik-e meg egy pályázat? Oké, hogy most a konyhát kive-
szik, ez rendben van, vagy talán mégsem, nem tudom, viszont egy normális étterem jó lenne.
Beszélgettem egy pályázatkiíró céggel, és lehet, hogy lesz rá lehetőség pályázni, és a
NORDA-s 95 %-os támogatottságú pályázati lehetőségek még működnének, akkor érdemes
lenne megfontolni, hogy esetleg egy normális étkezőt építeni. Nem tudom, hogy ekkora ösz-
szegért elvegyük-e magunktól a lehetőséget, vagy esetleg a következő ciklustól, hogy akár
egy ilyen lehetőséget kihasználhasson, vagy nem.  Nem egy olyan horribilis összeg ez, hogy
nem tudnánk rendezni, de akár kérhetjük is, nem a teljes összeget, valamennyi százalékát.

Horváthné Kádár Judit képviselő:

Jubileumi pénz jár Erzsikének?

Tarnóczi József polgármester:

Jubileumi pénz neki nem jár, mert nem töltötte be a 25 évet. Jövőre fogja.
Az idén jó néhány jubileum lesz. Zsebbenyúlós lesz ez az évvége jubileumi ügyekben. Ez
durván zsebbenyúlós lesz.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Az árvíz után mondtátok, hogy a vismajortól kaptunk 3.000.000,- Ft-ot a József Attila út javí-
tására, az készen lesz? Azzal mi van? Meglesz?

Tarnóczi József polgármester:

Folyamatban van. Gyakorlatilag azért nem tudta elkezdeni az útjavítást, mert itt van a
COLAS aki a gátat csinálja és beleesik a Vár utcának az egyik vége. Most ott tartunk, hogy a
munkaterületnek az átadása meg kell hogy történjen, még van egy pár engedélyezés, és admi-
nisztrációs dolog. Ez annak függvénye, hogy a COLAS átadja a területet, és javíthatóvá válik.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Akkor számíthatnak az ott élők arra, hogy amit az árvíznél tönkretettek, az helyre lesz állítva.

Tarnóczi József polgármester:

Természetesen, számíthatnak rá.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Tegnap megkeresett Johannka, elhívott, hogy nézzem meg, tényleg az a ház hamarosan össze
fog dőlni, és annyit megtudtam, hogy ha átvezetjük az áramot abba a kis konyhaszerű épület-
be, egy hivatalos villanyszerelővel, akkor megmenekíthető lenne. Megmutatta a hűtőjét, tény-
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leg tele van pakolva zöldségekkel, ugyanis kertészkedik. Arra kért, hogy ha kapna valamilyen
jogcímen támogatást, akár lakásfenntartásit, bármit, ő abból visszafizetné az önkormányzat-
nak ezt az összeget, amit most ráfordítanánk.
Azt mondta, volt bent az önkormányzatnál.

Tarnóczi József polgármester:

Igen volt bent, csak akkor még arról volt szó, hogy csináljuk mi meg. Én utánajártam, kb.
50.000,- Ft-ból lehet ezt kihozni, úgy hogy a szabványoknak megfelel.
Ez megint olyan kérdés, hogy jó megcsináljuk Johannkának, de akkor a másiknak miért nem
csináljuk meg?
Most megcsinálom semmi gond, de a másiknak nem fogom megcsinálni.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Ha összedől a ház, akkor viszont majd nekünk lesz megint vele problémánk, nekünk kell
megoldani, hogy lakjon valahol. Tisztelettel felkérem polgármester urat, hogy ebben az ügy-
ben járjon el.

Tarnóczi József polgármester:

Jó rendben van, ezt úgy tudjuk megoldani, hogy kap szociális kölcsönt, vagy lakásfenntartásit,
és abból visszatörleszti az önkormányzatnak. Egyszer ki tudok fizetni 50.000,- Ft-ot, de ötször
már nem. Meg amúgyis, Juhannkát őt szeretjük.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Egyáltalán nem arról van szó. Már elnézést kérek, megkeres egy képviselőt egy állampolgár,
elmond neki valamit, szerintem az a természetes, hogy az továbbmegy és elmondja. Én nem
mondtam, hogy fizessük ki, nem mondtam, hogy ingyen csináljuk meg. Én hozzám fordultak
egy problémával, amit én itt a testületi ülésen továbbítottam a polgármester úrnak, meg a
jegyző úrnak.
Én nem mondtam, hogy szeretjük Johannkát, nem mondtam, hogy csináljuk meg, ő engem
megkért és én elmondtam az ő problémáját. Szerintem engem ezért választottak meg, hogy ezt
tolmácsoljam.

Tarnóczi József polgármester:

Én is tudom, hogy ezt meg kell, hogy csináljuk, de a másik oldalról nekünk lehetne erre azt
mondani, hogy ez egy magántulajdon és nekünk, mint önkormányzatnak, nem sok semmi
közünk van hozzá.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Akkor jó, én ezt el fogom mondani. Jó akkor én elfogadom ezt a választ, kifigurázás nélkül.
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Gálné Tatár Mária képviselő:

A Hunyadi utcáról is jelenték, hogy az M. Kiss Éva féle ház az most kinek a tulajdona, mert
azt mondják, hogy oda különböző csavargók járnak, ami még létezik visznek el belőle és ott
bandáznak is.

Tarnóczi József polgármester:

Majd megnézzük a népesség nyilvántartásba, hogy melyik az a cím, hány szám?

Solymosi Imréné alpolgármester:

A következő Julika keresett meg délután, hogy a katolikus parókia előtt a fák ráérnek a vil-
lanyvezetékre, és veszélyes és ő úgy tudja, hogy szombaton jön ki az ÉMÁSZ, és ha már egy-
szer kijönnek,  hogy egyúttal akkor azt is tegyék már rendbe.

Többen, többször megkerestek már azzal kapcsolatban, hogy régebben a közcélúak közül vol-
tak olyanok akik meglátogatták az idős embereket és segítettek a gondozásukban, ilyen volt
talán Erika is. És hogy lenne rá igény most is, meg lehet-e ezt oldani, van-e rá lehetőség, hogy
legalább egy ember kilátogasson hozzájuk?

Az iskolában viszont a portás ügyeletet meg lehet-e oldani, mert amikor mennek délután a
napközibe a gyerekekért a szülők, egyesével kell, hogy bemenjenek, mert nincs aki felügyelje
ezt a dolgot.

Tarnóczi József polgármester:

Egyébként, most van olyan ember akit ajánlani tudnátok, hogy kitakarít, rendet rak és egyéb-
ként meg nem nyúl semmihez?

Solymosi Imréné alpolgármester:

Berti Egri Zsuzsikát akarta, Szalinánét. Ő most benn van a foglalkoztatottak között?

Zavarkó Zoltán képviselő:

Most október 1-től lesz behívva 40 ember, egy csak lesz közöttük, aki számíthat.

Tarnóczi József polgármester:

Zsuzsa ő meddig van?

Zavarkó Zoltán képviselő:

December 31-ig.

Tarnóczi József polgármester:

Őt berakhatjuk. Nem?
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Solymosi Imréné alpolgármester:

Én ezzel nem azt akarom mondani, hogy ő alkalmas, én nem akarok megszabni semmit. Azt
sem mondom, hogy ezt feltétlenül meg kell lépni.

Tarnóczi József polgármester:

Az úgyis utólag derül ki, hogy ki alkalmas és ki nem. Ha van rá igény, akkor meg lehet olda-
ni.

Gálné Tatár Mária képviselő:

Azért én még Johannkára visszatérnék, hogy akarunk-e rajta segíteni, a lakásfenntartásija ter-
hére? És esetleg a későbbiekben ilyen igények felmerülnek, akkor is tudunk benne dönteni.

Tarnóczi József polgármester:

Jó. Összeg nélkül, mert azt meg kell nézni pontosan, hogy mi mennyibe kerül. Aki azzal
egyetért, hogy ezt a villanyóra dolgot oldjuk meg, amennyibe kerül, mi kifizetünk mindent.
Mi hozunk egy határozatot, hogy kap valamilyen szociális kölcsönt, és a szociális kölcsön
terhére, majd  részletekben levonogatjuk ezt a pénzt. Így megoldható. Én csak arra akartam
felhívni a figyelmet, hogy nem tudunk ebből rendszert csinálni, nem tudunk sok embert be-
vállalni, mert még mindig több mint 1.000.000,- Ft van mindig kint szociális kölcsön ami nem
lett behajtva. Olyan ami döglött ügy, olyan is van egy jó pár. Majd erről is döntenünk kellene,
hogy végrehajtásra adjuk-e vagy mi legyen vele, mert ott is van olyan aki 260.000,- Ft-al tar-
tozik, 2007-ben kapta. Ez is érdekes, hogy miért kapott 2007-ben 260.000,- Ft szociális köl-
csönt? Felszólítottuk háromszor, hogy mostmár jó lenne ha fizetne. Majd megnézzük, hogy
mennyi és segítünk rajta.

Tarnóczi József polgármester:

Van esélyünk, hogy támogatásba meg tudjuk csinálni az Árpád utcát.

Horváthné Kádár Judit képviselő:

Ez a COLAS cég, ugye? Először a COLAS állítsa már helyre azt amit elvett.

Tarnóczi József polgármester:

Tartok tőle, hogy az út hamarabb megvalósul. Valósuljon meg minden.

Horváthné Kádár Judit képviselő:

És akkor a kártalanításról tájékoztatod a lakosságot?

Tarnóczi József polgármester:

Én most ebben az ügyben futok egy nagy kanyart, hogy most hogy áll az ügy,
Te mikor beszéltél Felsőzsolcával. Lengyelnével beszéltél, és ő mit mondott, még mindig
náluk van?
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Horváthné Kádár Judit képviselő:

Én ma beszéltem. Azt mondták, hogy most dobozolják, de még ott van náluk.

Tarnóczi József polgármester:

Akkor majd én felhívom, hogy mikor küldik át. Amint átküldték, akkor Kerékgyártó már tud
mondani nekem egy időpontot, hogy ők meddig fognak ülni rajta. Nekem először azt mond-
ták, hogy a Földhivatal ül a dolgon és hogy azért nem csinálják, és az ÉKÖVIZIG is ezt állí-
totta. Mindenki egymásra mutogatott, de amikor azt mondtam hogy felhívom ezügyben az
Illés Sándor államtitkár urat, rögtön elindult a folyamat.
Én csak attól félek, hogy ha azt mondom az embereknek, hogy december és mégsem, akkor
rajtam kérik számon.

Solymosi Imréné alpolgármester:

Azért, ha mondasz az embereknek valamit, az attól mégis jobb, mintha nem mondasz semmit.
Próbáld megmondani, hogy téged is biztatnak, te mindent megteszel, de nem rajtad múlik, te
dolgozol rajta, csinálod, telefonálsz ide-oda, de téged is csak hitegetnek.

Tarnóczi József polgármester:

Jó, akkor futok ezzel még egy kört, és az alapján amit mondanak nekem tájékoztatom őket,
mert ha összehívunk valami fórumot, az mindig rosszabb, hanem inkább levélben kiértesítjük
az érintetteket.

Horváthné Kádár Judit képviselő:

Lehet, hogy a fórumon kapnál hideget, meleget. Valamit várnak.

Tarnóczi József polgármester:

Ha meg a VKKI, az a vízügyi kifizető, aki fizeti a pénzt, nem lesz pénze rá?

Horváthné Kádár Judit képviselő:

Hát marhára fogok neki örülni, és elmegyek az atyaistenhez, mert nem önszántamból adtam
oda a kertemet, és nem engem fog egyedül megvédeni az a gát, hanem az egész falut, és ne az
a 89 család igya már meg a levét, meg ne fizesse már ki az a 89 család, mikor nem csak őket
fogja védeni. Amúgy meg értékcsökkent az egész ingatlanom. Abból a 89 családból, a felének
volt már elég baja az árvíz miatt.

Tarnóczi József polgármester:

Hát ez kétségtelen tény.

Horváthné Kádár Judit képviselő:

És most meg bosszankodunk még a gáttal is. Jó lenne, ha már mielőbb rendeződne ez a dolog.
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Tarnóczi József polgármester:

Van valakinek közérdekű bejelentése?  Ha nincs, akkor köszönöm a megjelenést és az aktív
részvételt, az ülést bezárom.

k.m.f.

 Tarnóczi József         Dr. Kiss Krisztián
         polgármester                  jegyző

Horváthné Kádár Judit    Gulyásné Sági Julianna
jegyzőkönyv-hitelesítő                jegyzőkönyv-hitelesítő


